



GlaxoSmithKline

جلاكسو سميثكلاين ش.م.م.  
المركز الرئيسي  
ص. ب. ٤١ التجمع الخامس  
١١٨٣٥ - القاهرة - جمهورية مصر العربية  
تليفون : ٢٦١٨٥٠٠٠ (٢٠٢)  
فاكس : ٢٦١٨٥٠٠١ (٢٠٢)

المصنع  
ص. ب. ٣٠٠١ مدينة السلام  
١١٤٩١ - القاهرة - جمهورية مصر العربية  
تليفون : ٢٢٧ ٧٧٠٠٠ (٢٠٢)  
فاكس : ٢٢٧ ٧٧٠٠١ (٢٠٢)  
سجل تجاري ٢٠٨٤٠٧ استثمار القاهرة  
رأس المال المصرح به مليار جنيه مصري  
www.gsk.com

Date: 27 July 2021	التاريخ: 27 يوليه 2021
To: Egyptian Stock Exchange – Disclosure Dep.	إلى: البورصة المصرية - قطاع الإفصاح
<p>We wish to inform you that we received a notice from GlaxoSmithKline Trading Services Limited, one of the main trading companies within the GlaxoSmithKline Group, and as a representative of the owners of the global consumer brands within the GlaxoSmithKline Group informing us that GlaxoSmithKline plc, (listed on the London Stock Exchange), has taken the decision to restructure by separating the Pharmaceutical/Vaccines and Consumer Healthcare businesses globally as a general strategy in all markets and set up two new independent UK-based global companies for that purpose.</p> <p>Accordingly, GlaxoSmithKline Trading Services Limited considered the available options to implement the restructuring plan in relation to Egypt and decided to set up a newly formed company to market the consumer health products, (whilst GlaxoSmithKline SAE will continue to manufacture and market Pharmaceuticals/Vaccines).</p> <p>We note that the letter included GlaxoSmithKline Trading Services Limited's desire to acquire the consumer health business assets including the relevant movable assets (excluding real estate or machinery) and the relevant intangible assets (such as product registrations). for a fair market value consideration evaluated by an independent financial advisor (IFA) to be appointed by our company.</p>	<p>نود إحاطة سيادتكم بأنه تم إخطارنا من قبل شركة جلاكسو سميثكلاين تريندنج سيرفيسز ليمتد وهي شركة التجارة الرئيسية ضمن مجموعة شركات جلاكسو سميثكلاين ونيابة عن مالكي تراخيص منتجات الرعاية الصحية الاستهلاكية ضمن مجموعة شركات جلاكسو سميثكلاين أن شركة GlaxoSmithKline plc, (جلاكسو سميثكلاين بي.ال.سي) (والمقيد أسهما في بورصة لندن) قررت إعادة هيكلة نشاطها عالميا عن طريق فصل نشاط الأدوية واللقاحات عن نشاط الرعاية الصحية الاستهلاكية وذلك كاستراتيجية عامة مطبقة على جميع الأسواق و انشاء شركتين جديدتين مستقلتين مقرهما المملكة المتحدة لهذا الغرض.</p> <p>وبناء عليه فقد قامت شركة جلاكسو سميثكلاين تريندنج سيرفيسز ليمتد بدراسة البدائل لتنفيذ إعادة الهيكلة المذكورة فيما يتعلق بالنشاط في مصر وانتهت الدراسة الى تأسيس شركة جديدة لمزاولة نشاط الرعاية الصحية الاستهلاكية (على ان تستمر شركتنا في تصنيع وتسويق الأدوية واللقاحات).</p> <p>وقد تضمن الخطاب المشار إليه رغبة شركة جلاكسو سميثكلاين تريندنج سيرفيسز ليمتد في شراء أصول الرعاية الصحية الاستهلاكية و تشمل كافة الأصول المنقولة (ولا تشمل العقارات او الآلات) والأصول المعنوية (مثل تسجيلات المنتجات)،،مقابل قيمة سوقية عادلة يتم تحديدها من قبل مستشار مالي مستقل يعين من قبل شركتنا.</p>



We also note that GlaxoSmithKline Trading Services Limited expressed their desire to agree with our company on the entry into long-term supply agreements/ manufacturing agreements of the consumer health products against a fair consideration to be agreed upon.

Accordingly, we will call the board of directors of our company to convene to consider the above. We will provide you with any developments that may arise in this regard.

وقد تضمن الخطاب المشار إليه رغبة شركة جلاكسو سميثكلاين تريننج سيرفيسز ليمتد في ابرام اتفاقيات تصنيع وتوريد طويلة الاجل يتم بموجبها تصنيع منتجات الرعاية الصحية الاستهلاكية بين شركة جلاكسو سميثكلاين تريننج سيرفيسز ليمتد وشركتنا مقابل قيمة عادلة يتم الاتفاق عليها.

علما بأنه سيتم الدعوة لاجتماع مجلس إدارة شركتنا للنظر فيما سبق، هذا وسنوافيكم بأي مستجدات قد تطرأ في هذا الشأن.

Sincerely,

GlaxoSmithKline S.A.E.

Name: Dr. Ashraf Mansour

Capacity: Chairman

Signature:

تفضلوا بقبول فائق الاحترام،

شركة جلاكسو سميثكلاين ش.م.م

الاسم: د. أشرف منصور

الصفة: رئيس مجلس الإدارة

التوقيع: ٩

